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اخبار ویژه ...

 

سرویس سیاسی-فعال سیاسی اصلاح طلب 
گفت: سران نظام نسبت به خواسته ها و توصیه های 
اصــلاح طلبان نگاه تعاملی داشــتند. یعنی حداقل 
حرف ها را شــنیده اند، سعی کردند بشنوند و نگاه 
تقابلی نبوده و پذیرش ضرورت چنین ارتباط هایی 
را تاییــد و بر تداوم آن هم تاکید کردند. تا جایی که 
اطلاع دارم فضای همدلانه ای رقم خورده اســت. 
یعنی توصیه ها را توصیه های به جا و قابل استفاده ای 

دانسته و اعلام کردند که پیگیر خواهند بود.
محمــود صادقــی دبیرکل انجمن اســلامی 
مدرسین دانشــگاه ها در خصوص جزئیات دیدار 
اصلاح طلبان با ســران نظام از جمله دیدار با آقایان 
شمخانی، اژه ای، رئیسی و اینکه چه پیشنهاداتی در 
این دیدارها مطرح شــده است، گفت: به طور کلی 
هدف اصلی از این دیدارها دعوت مسئولان به مدارا 
کردن با معترضان، شناسایی حقوق آن ها و پرهیز از 
خشونت در برخورد با معترضان بود و اینکه مسائل 
کلان کشور برای پاســخگویی به اعتراض افراد و 
شنیدن صدای آنها درنظر گرفته شود این موضوعات 

از مواردی بود که در این جلسات مطرح شد. 
صادقــی در پاســخ به این ســوال که یکی از 
محورهای مطرح شــده در این جلســات تشکیل 
مجلس موسسان بود. محورهای تشکیل این مجلس 
به چه شکلی است و دارای چه ساز و کاری است، آیا 
این جلسات ادامه دار خواهد بود گفت: ایده تشکیل 
مجلس موسسان در این دیدارها مطرح نشده است 
در جواب سوال دوم هم بگویم که فکر می کنم این 

جلسات ادامه خواهد داشت.  
صادقی در پاسخ به این سوال که فکر می کنید 
این جلسات منجر به چه نتایجی شود، گفت: گاهی  
این گفت وگوها خــودش موضوعیت دارد. نفس 
اینکه کانال های ارتباطی باز باشد و گفت وگو صورت 
بگیرد، مهم اســت. اما هدف کلان اصلاح طلبان از 
چنین دیدارهایی با مقام های کشور عمدتا تاکید بر 
حفظ حقوق مردم یعنی مدارا  کردن با آنان و تاکید بر 
اینکه مسئولان صدای مردم را بشنوند و برخوردها 
با رعایت موازین قانونی و حقوقی باشد و از شدت 
عمل پرهیز شــود، بوده است. به نظر می آید در کنار 
همه رایزنی هایی که صورت می گیرد این دســت از 

رایزنی ها تاثیرات خودش را داشته است.
دبیرکل انجمن اســلامی مدرسین در پاسخ به 
این ســوال که واکنش ســران نظام به خواسته های 
اصلاح طلبان چه بوده است، گفت: سران نظام نگاه 
تعاملی داشتند. یعنی حداقل حرف ها را شنیده اند، 
ســعی کردند بشنوند و نگاه تقابلی نبوده و پذیرش 
ضــرورت چنین ارتباط هایی را تایید و بر تداوم آن 
هم تاکیــد کردند. تا جایی که اطــلاع دارم فضای 
همدلانــه ای رقم خورده اســت. یعنی توصیه ها را 
توصیه های به جا و قابل اســتفاده ای دانسته و اعلام 

کردند که پیگیر خواهند بود.
 صادقی در پاسخ به این سوال که فکر می کنید 
این جلســات و صحبت ها قرار اســت چه زمانی 

عملیاتی شــود و آیا در کوتاه مدت یا درازمدت قرار 
اســت نتایجی به همراه داشته باشد، گفت: هنوز در 
این جلسات درباره پیشنهادات عملیاتی و اجرایی و 
اینکه چه تصمیماتی گرفته شود صحبت نشده و به 
این مرحله نرسیدند. بیشتر حرف ها در مورد مسائل 
جاری، پرهیز از خشونت و مدارا با مردم بوده است. 
فی الجمله شاید در جای خودش بی تاثیر نبوده مانند 
آزادی متهمان و پرهیز از بنای اولیه در صدور احکام 
گسترده سنگین. نمی خواهم بگویم این رویه ها کاملا 
تحت تاثیر رایزنی ها بوده اما رایزنی ها هم در شدت 

عملی که تصور می رفت داشته باشند، موثر بودند.
وی در پاسخ به این سوال که پیش بینی می کنید 
درخواســت ها و توصیه هایی کــه اصلاح طلبان به 
ســران نظام می کنند اجرایی خواهد شــد، گفت: 
بســتگی دارد که چقدر آقایان جلو بروند. من فعلا 
پیش بینی روشــنی از آینده ندارم اما جای امیدواری 
وجود دارد. چیزی که در این گفت وگوها خیلی مورد  
تاکید جبهه اصلاحات است، این بوده که خواسته ها، 
خواسته های عام باشد نه اینکه خواسته های خاص 
برای اصلاح طلب ها باشــد. آقای شکوری راد هم 
توضیح دادند که از مطرح  کردن اینکه بگویند فلان 
شخص اصلاح طلب یا فلان حزب مشکل پیدا کرده 
و باید برطرف شود پرهیز شود. بنابراین خواسته ها 
معطوف به مطالبات ویژه و خاص اصلاح طلبان نبود 
و مطالبات کلان ملی بوده و در همین حد معطوف 
به نحوه مواجهه با اعتراضات بوده اســت. اگر این 
مذاکرات تداوم داشته باشد، شاید خواسته های کمی 

جزئی تر  مشخص  شود.
دبیرکل انجمن اسلامی مدرسین دانشگاه ها در 
پاسخ به این سوال که آیا درباره انتخابات هم بحثی 
صورت گرفته اســت، گفت: نه، تا جایی که من در 
جریان هستم در این مرحله صحبتی صورت نگرفته 

است.

صادقی فعال سیاسی اصلاح طلب:

هدف دیدار اصلاح طلبان با مقامات تاکید بر حفظ حقوق 
مردم و مدارا کردن با آنان بود

نماینده مجلس  :

بخش عمده  معضلات در جامعه، ناشی از 
ندانم کاری، بی تدبیری و ناکارآمدی 

برخی مدیران میانی است
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی گفت: بخش عمده ای از معضلاتی که در جامعه داریم، ناشی از ندانم کاری، بی تدبیری

 و ناکارآمدی برخی مدیران میانی است.

ارکانی عضو کمیسیون برنامه و بوجه مجلس:

مقامات وزارت نفت مساله گرانی را 
مکرر تکذیب می کنند

شریعتی در صحن مجلس:

بررسی طرح شفایت درمجمع طولانی 
شده است

سخنگوی شورای ائتلاف:

مطالبات مردم پیگیری می شود

خانی عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

بانک ها هیچ همکاری برای ساخت مسکن ندارند

ســرویس سیاسی- »حسن محمدیاری« عضو 
کمیســیون اجتماعی و نماینده مردم تالش در مجلس  
شورای اسلامی در پاسخ به این سوال که با توجه به اینکه 
مسئولان بارها اعلام کرده اند که صف اغتشاشگران از 
معترضان جداست، چه راهکاری می توان ارائه کرد تا 
گفت وگو بین دولت و معترضان شکل بگیرد، گفت: 
در اصول مترقی قانون اساسی، اعتراض مسالمت آمیز 
را قانونگذار و مقنن پیش بینی کرده است. همین بحث 
در مجلس هم مطرح شد تا ساز و کاری برای عملیاتی 
شــدن اصولی تعریف شود که به دنبال آن فضای باز و 
بســتری برای اعتراضات و منویات مردم فراهم شود، 
منتها من فکر می کنم باید آســتانه تحمل خودمان را 

بالا ببریم.
وی تصریح کرد: بخــش عمده ای از معضلاتی 
که در جامعه داریم ناشــی از ندانم کاری، بی تدبیری و 
ناکارآمدی برخی مدیران میانی است، اما نمی دانم چرا 
نمی خواهیم این موضوع را قبول کنیم و بپذیریم. ما در 
مجلس برای شنیدن صدای معترضان باید دست به کار 
شده و بتوانیم یک ساز و کاری را مانند همه جای دنیا 
تعریف کنیم. البته معتقدم برای آنهایی که از آب گل آلود 
ماهی می گیرند، بستر لازم را فراهم کرده ایم. اگر شرایط 
برای اعتراض کســی که معترض واقعی باشد، فراهم 
بود، دیگر زمینه ای فراهم نمی شد تا اغتشاشگر و معاند 

دست به تخریب بزند و متعرض جان انسان ها شود.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
خاطرنشــان کرد: این از مواردی اســت که متاسفانه 
نتوانســته ایم درســت عمل کنیم، اما من فکر می کنم 
جوان ها امروز بیشــترین مراجعات و نارضایتی شان 
در حوزه کار و اشــتغال اســت و ما نتوانسته ایم برای 
این ها بستر کار را فراهم کنیم. لازمه این کار این است 
که همانطور که در نطق اخیرم در مجلس گفتم باید از 
ظرفیت بخش خصوصی استفاده شود و جلوی موازی 

کاری ها گرفته شود.
وی با اشــاره به اینکه نگاه های بســته  منجر به 
واپس گرایی می شود، گفت: بسیاری از سرمایه گذاران 
می آیند تا بتوانند بستر را برای کار و اشتغال فراهم کنند، 
امــا ما این ها را ناامید و دلزده می کنیم و این ها فراری 

داده می شوند، لذا همه این ها دست به دست هم داده و 
ما شاهد این شرایط هستیم. این نماینده مجلس یازدهم 
گفت: الان هم باید فضای بازی را برای اعتراض ایجاد 
کنیم و همچنین خطی را برای تفاوت بین معترضان و 

معاندین تعریف کرده و در منظر مردم قرار دهیم.
محمدیاری درباره گفت وگو با معترضان گفت: 
این ایده را سخنگوی دولت هم مطرح کرده بود و نباید 
در این زمینه تعلل صورت بگیرد.باید حرفی را که می 
زنیم عملیاتی کرده و خروجی آن را در جامعه ببینیم.با 
توجه به اینکه من در میان مردم و جوانان هستم عمده 
سوالات آنها ناظر بر همین مسئله است که چرا این باب 
گفتگو باز نمی شــود و چه زمانی قرار است مطالبات 

جوانان به گوش مسئولان برسد و پاسخ داده شود.
وی ادامــه داد: من فکر می کنم هم مجلس باید 
قدم جلو بگذارد و هم دولت و هم کسانی که در جامعه 

تاثیرگذار هســتند از جمله اصحاب رسانه و افرادی 
که جزو نخبگان جامعه هســتند باید ورود کنند و این 

موضوع عملیاتی شود.
این نماینده مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: ســاز و کار قانونی این گفت وگو باید پیش بینی 
شود. هر قانونی برای خود نیاز به یک آیین نامه اجرایی 
دارد ما باید آیین نامه اجرایی و سازو کار و چارچوب 
هــای آن را تعیین کنیم و در حال حاضر دیگر غفلت 
جایز نیســت و هر چه زودتر باید اقدام کنیم. معمولا 
مسئولان زمانی که یک اتفاقی می افتد یا حادثه ای رخ 
می دهد تازه چاره جویی می کنند تا راهکاری پیدا کنند، 
در حالی که باید در یک فضای آرام و توام با طمانینه از 
قبل به فکر اتفاقاتی که ممکن است در آینده رخ دهد و 
چالش هایی را ایجاد کند باشند و برای آن ساز و کاری 

را تعریف کنند و امیدوارم این امر محقق شود.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
برنامــه و بوجه مجلس گفت: با توجه به 
اینکه نماینــدگان در میان مردم حضور 
دارنــد و همچنین بــا جامعه حمل ونقل 
کشور اعم از رانندگان کامیون و همینطور 
صنایعی که از گازوئیل به عنوان سوخت 
اصلی اســتفاده می کننــد و صنایعی که 
مصرف گاز دارند، در ارتباط هســتیم با 
مشکلات این حوزه آشنایی داریم و مطلع 
هستیم که هرگونه افزایش قیمت در ایم 
حوزه چه مشــکلاتی در پی دارد و قطعا 

مجلس با هر گونه افزایش قیمت به ویژه در این دو محصول مخالف است.
احسان ارکانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی در 
رابطه با برخی شــائبه ها پیرامون گرانی گازشهری و گازوئیل و اینکه آیا احتمال 
گرانی در این مقطع از سال وجود دارد؟، گفت: بنده هم این مساله را در حد همین 
شنیده ها و شائبه ها شنیده ام که در مقابل، مقامات وزارت نفت همواره این مساله 
را تکذیب می کنند اما قاعدتا ما در مجلس این مساله را رصد می کنیم و برای ما 

به عنوان نمایندگان مردم این موضوع در این مقطع از سال حائز اهمیت است.
وی ادامــه داد: بــا توجه به اینکه نماینــدگان در میان مردم حضور دارند و 
همچنین با جامعه حمل ونقل کشور اعم از رانندگان کامیون و همینطور صنایعی 
که از گازوئیل به عنوان سوخت اصلی استفاده می کنند و صنایعی که مصرف گاز 
دارند، در ارتباط هستیم با مشکلات این حوزه آشنایی داریم و مطلع هستیم که 
هرگونه افزایش قیمت در این حوزه چه مشکلاتی در پی دارد و قطعا مجلس با 

هر گونه افزایش قیمت به ویژه در این دو محصول مخالف است.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس افزود: اما طبیعتا با توجه به اینکه تا 
این لحظه مساله گرانی به صورت جدی مطرح نشده است، باید منتظر بمانیم و 
ببینیم در بودجه ســال آینده، دولت قیمت قطعی فروش بنزین، گازوئیل و گاز 

را چه مبلغی پیش بینی خواهد کرد و روی آن جمع بندی و تصمیم گیری کنیم.
وی تاکید گرد: اما درخصوص گرانی در این مقطع زمانی تا الان خبری به 

صورت رسمی اعلام نشده و مسئولان هم این مساله را تکذیب می کنند.
نماینده مردم نیشــابور در مجلس در رابطه با افزایش بهای گاز واحدهای 
تولیدی و صنعتی طی سال های اخیر و اینکه چه حمایتی در ازای این افزایش چند 
برابــری صورت می گیرد؟، عنوان کرد: هیچ حمایتی در قبال واحدهای صنعتی 
و تولیــدی صورت نمی گیــرد، ببینید الان در بحث گاز برای مثال مجتمع فولاد 
خراســان را داریم که در حوزه انتخابیه بنده است، براساس توافقات انجام شده 
یکی از تعهدات شــرکت ملی گاز این اســت که ۹ ماه از سال باید به این مجتمع 
گاز به عنوان سوخت اصلی تحویل دهد اما عملا شاید در سال به زور ۳ ماه این 
کار را انجام می دهد. یعنی شرکت گاز به توافقات فی مابین با حوزه های صنعتی 
هم پایبند نیست چه برسد که بخواهند فراتر از توافق، اقدام خاصی انجام دهند.

وی ادامــه داد: امــا در هر صورت بحث ما در راســتای حمایت از تولید و 
جهش تولید این است که در هر حوزه ای به صورت یکسان نه اینکه رانتی باشد 
و یک بخش را ببینیم و یک بخش را نه، می توانیم کمک کنیم که مثلا نرخ تمام 
شده بهای گاز برای کل صنایع کاهش پیدا کند؛ درابن صورت عملکرد هم قطعا 

مطلوب خواهد بود.

سرویس سیاسی-نماینده مردم تهران در مجلس گفت: روند بررسی طرح 
شفافیت قوای سه گانه در مجمع تشخیص مصلحت نظام طولانی شده و تقاضای 

بنده از هیئت رئیسه مجلس آن است که این موضوع را پیگیری ویژه کنند.
مالک شــریعتی طی تذکر شــفاهی اظهار داشت: این روزها که در مساجد و 
دانشگاه ها جلسات پرسش و پاسخ برگزار می شود سوالی که از نمایندگان مطرح 

می شود آن است که تکلیف طرح شفافیت چه شد.
وی متذکر شــد: مجلس شــورای اسلامی طرح شــفافیت قوای سه گانه را 
تصویب کرده است اما پروسه بررسی آن در مجمع تشخیص مصلحت نظام بسیار 
طولانی شده است. نماینده مردم تهران تصریح کرد: تقاضای بنده از هیئت رئیسه 
بویژه شخص رئیس مجلس آن است که این موضوع را به صورت ویژه از مجمع 
تشخیص مصلحت نظام پیگیری کنند تا مجمع سنگ جلوی پای شفافیت را بردارد 
تا ما نمایندگان هم صادق الوعد باشیم. شریعتی خطاب به محمد باقر قالیباف گفت: 
آقای قالیباف! خود شما اولین فرد و طراح طرح شفافیت بودید و تقاضا دارم که حتماً 

این موضوع را از اعضای مجمع تشخیص مصلحت نظام پیگیری کنید.
محمد باقر قالیباف در پاســخ به این تذکر گفت: در جلسه مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در این باره بحث و بررســی شــد اما با توجه به اینکه مجلس این 
موضوع را تصویب کرده است، نمایندگانی که تمایل به شفافیت آرای خود دارند، 
نیازی نیست که منتظر نظر مجمع درباره این مصوبه بمانند و می توانند همین الان 

هم به صورت سیستمی، آرای خود را به صورت شفاف اعلام کنند.

ســرویس سیاسی- سخنگوی شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب از دیدار 
اعضای این تشکل سیاسی با رئیس جمهور خبر داد و گفت: شورای ائتلاف صف 
خود را از تشکلهایی که امنیت را برهم می زنند و چارچوب نظام را رعایت نمی کنند 

جدا کرده است و حضور فعالی در پیگیری مطالبات مردم دارد.
امیر ابراهیم رسولی با اشاره به دیدار اعضای شورای ائتلاف نیروهای انقلاب 
با احمد وحیدی وزیر کشور، گفت: مقرر شد هرساله با حضور مقامات جلساتی ۲ 

روزه به همراه رؤسا و دبیران استانی شورا در تهران داشته باشیم.
سخنگوی شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اضافه کرد: در این جلسه هم که با 
محوریت اتفاقات اخیر و برخی مباحث درباره مجلس و دولت برگزار شد علاوه بر 
وزیر کشور، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی، حسین طائب مشاور 
فرماندهی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی و غلامعلی حداد عادل رئیس شورای 
ائتلاف نیروهای انقلاب ســخنرانی کردند و دیداری هم با آیت الله ســید ابراهیم 
رئیسی در نهاد ریاست جمهوری انجام گرفت. رسولی ادامه داد: اتفاق خوب دیگر 
تشکیل بدنه مردمی شورای ائتلاف در استان ها بود. رؤسا و دبیران استانی شورای 
ائتلاف در این نشست با روسای قوا دیدار کرده و مسائل خود را مطرح کردند. رئیس 
جمهور هم با اینکه از سفر سنندج بازگشته بود ۲ ساعت صحبت کرد. وی بیان کرد: 
در این همایش دو روزه تلاش کردیم دفاتر استانی شورای ائتلاف درباره اتفاقات 
اخیر کشــور به روز شود و در جریان امور قرار بگیرد تا بتواند در استان ها فعالیت 
سیاسی و تشکیلاتی خود را انجام دهند. سخنگوی شورای ائتلاف نیروهای انقلاب 
با اشــاره به زمان باقی مانده تا انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی، 
گفت: لازم بود که به لحاظ تشکیلاتی انسجام مجددی اتفاق بیفتد و ائتلاف بتواند 
ساختار خود را در استان ها تقویت کند. به همین دلیل بخشی از این جلسات مربوط 
به کارهای تشکیلاتی بود. رسولی درباره مواضع شورای ائتلاف در حوادث اخیر 
کشــور تأکید کرد: همه طیف های حاضر در شورای ائتلاف، در تمامی تجمعاتی 
که در محکومیت اغتشاشــات اخیر، بیانیه صادر کرده و در تمامی جلسات پیگیر 

اعتراضات و مطالبات مردم بوده  است.
وی خاطرنشــان کرد: شــورای ائتلاف صف خود را از احزابی که امنیت و 
ارزش ها را برهم می زنند و چارچوب نظام را رعایت نمی کنند جدا کرده است و 

حضور فعالی در پیگیری مطالبات مردم دارد.

ســرویس سیاسی-یک عضو کمیسیون عمران 
مجلس شورای اســلامی گفت: وضعیت امروز بازار 
مسکن حاکی از این است که یا مجریان اعتقادی برای 
اجرای قانون جهش تولید مســکن ندارند و یا توانایی 
اجــرای این قانون را ندارنــد. علی اصغر خانی درباره 
وضعیت بازار مســکن، بیان کرد: کمیســیون عمران 
مجلس جلســات متعددی را برای بررسی کارشناسی 
طرح جهش تولید مسکن برگزار کرد و سپس این طرح 
در صحن مجلس به تصویب نهایی رســید و تبدیل به 

قانون شد اما ما امروز از دولت گلایه مند هستیم چراکه 
مجلس در این قانون مصوب کرد که سالی یک میلیون 
واحد مســکونی ساخته شود اما متاسفانه اقدامی برای 
ســاخت این تعداد واحد مســکونی تاکنون صورت 
نگرفته اســت. از سوی دیگر امروز مجلس از بانک ها 
نیز گلایه مند است، برای وزیر اقتصاد متاسف هستیم 
که نمی تواند بانک ها را به درستی مدیریت کند. در این 
قانون مصوب شده بود که بانک ها برای ساخت مسکن 
همراهی کنند اما بانک ها نیز هیچ همکاری تا به امروز 

نداشته اند. وزیر اقتصاد نیز در این موضوع مقصر است. 
یا دوستان در دولت اعتقادی برای اجرای قانون جهش 
تولید مسکن ندارند یا اگر هم اعتقاد دارند توانایی برای 
اجــرای این قانون ندارنــد. اگر اعتقاد دارند چرا کار را 
پیش نمی برند اگر هم اعتقاد ندارند بگویند نمی توانیم 
قانون مجلس را اجرایی کنیم. در همه جلسات بررسی 
طرح جهش تولید مسکن در کمیسیون عمران مسئولان 
دولتی و وزرا حضور داشتند، پس چرا امروز این قانون 

بر زمین مانده است؟

توضیح صداوسیما 

قیمت حمله به مامور 

علت اعتراضات 

بولتن محرمانه »فارس«

کنایه نماینده تهران 

بازنگری در قانون اساسی 

عذرخواهی می کرد

نامه ۲۲۷ نماینده 

العالم وابسته به صداوسیما نوشت: »برخی رسانه های خارجی با استناد به 
نقل قولی از دادســتان کل کشور مدعی شدند گشت ارشاد در ایران تعطیل شده 
است.« در ادامه این مطلب آمده است: »دادستان کل کشور در یک اظهار نظر و در 
پاسخ به یک سوال گفته است: گشت ارشاد ربطی به قوه قضائیه ندارد و از همان 
جایی که درگذشته تاسیس شد از همانجا نیز تعطیل شد. این اظهار نظر دادستان 
کل کشــور در حالی مطرح می شــود که هیچ مقام رسمی در جمهوری اسلامی 
ایران مســاله تعطیلی گشت ارشــاد را تایید نکرده است. حداکثر برداشتی که از 
کلام حجت الاســلام منتظری می توان داشت این است که گشت ارشاد از زمان 
تاسیس مرتبط با قوه قضاییه نبوده است؛ چنانکه دادستان کل تاکید کرده است: 
قوه قضاییه نظارت خود را برکنش های رفتاری در ســطح جامعه ادامه خواهد 
داد. برخی از رسانه های خارجی کوشیده اند تا این کلام دادستان کل را به معنای 
عقب نشــینی جمهوری اسلامی از مساله حجاب و عفاف و متاثر از اغتشاشات 

اخیر معرفی کنند.«

سید مجید میراحمدی، معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشور  گفت : همانطور 
که مقام معظم رهبری فرمودند، قبل از اینکه دشمنان بخواهند سرزمین ها را اشغال 
کنند، ذهن ها را اشــغال می کنند. این کار را هم با روش های هنرمندانه ای انجام 
می دهند؛ در همین اغتشاشــات بدون هیچ محدودیتی هزینه هایی می شــد، در 
اعترافات بود که دشمنان قیمت می دادند، مثلًا شعارنویسی سه میلیون تومان یا 
شعار شبانه دو میلیون تومان. حمله به مأمور ۵۰ میلیون تومان یا کشتن مأمور برای 
افراد شرایط پناهندگی یا فرصت خدمات قابل توجهی را در خارج از کشور فراهم 
می کرد. مشوق ها و مسائل پیشنهادی داده می شود تا افراد را تهییج و تحریک کنند.

معاون هماهنگ کننده ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان اینکه برخی 
مشــکلات اقتصــادی را علت اعتراضات اخیر می داننــد، گفت: با وجود آنکه 
مردم عزیز ما دچار کمبودها و مشــکلات اقتصادی هستند، شعارهای مطرح در 

اغتشاشات اخیر، شعارهایی از جنس مسائل اقتصادی نبوده است.

مدیرمسئول روزنامه همشهری نوشت: اعلام می کنم یک بار نه بولتن دیدیم 
نه در جلسات شورای سیاست گذاری فارس طرح شد. این کار را شخص خاصی 
انجام می دهد که از قضا در فارس هم کار می کرد.عبدالله گنجی، مدیرمســئول 
روزنامه همشهری نوشت: به عنوان کسی که چندین سال عضو شورای سیاست 
گذاری فارس بودم اعلام می کنم یک بار نه بولتن دیدیم نه در جلسات شورای 
مذکور طرح شــد. این کار را شخص خاصی انجام می دهد که از قضا در فارس 
هم کار می کرد.اما منطق چیست؟ رسانه اخبار فرا رسانه ای را از کجا می آورد و به 
چه کارش می آید؟ از سیستم امنیتی کشور می گیرد؟ سیستم امنیتی چنین ریسکی 
می کند؟ می گوید برای فرمانده سپاه بولتن می فرستادند. مثلًا اطلاعات سپاه خبر 
را به یک نفر در فارس می دهد و او آن را برای فرمانده ســپاه می فرســتد؟ یعنی 
اطلاعات سپاه نمی تواند مستقیم به فرمانده سپاه خبر بدهد یا فرمانده نمی تواند 
از زیرمجموعه خود بگیرد؟ شهادت می دهم با هویت »خبرگزاری فارس« چنین 

چیزی نبود. 

نماینده تهران در مجلس شورای اسلامی نسبت به معرفی وزیر پیشنهادی 
راه و شهرسازی واکنش نشان داد.مجتبی توانگر در حساب توئیتر خود با کنایه به 

وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی نوشت:
بازخوانیِ

-نمرات و مدرک دانشگاهی
-کپی کاری در پایان نامه

-ارائه مدرک جعلی برای دریافت پست
-پرونده های باز مالی در سازمان...

-نداشتن هیچ تخصص و تجربه لازم برای تصاحب وزارت
-فشار برای انتصاب نزدیکان

-انتصاب بدون استعلام
-و ناگفته ها

دبیرکل جبهه آبادگران ایران اســلامی در پاســخ به این که از نظر شما ما در 
اجرای قوانین مدیریت اجرایی کشور مشکل داریم یا قانون اساسی گفت: هرچند 
بر اســاس بعضی از نظریات کارشناسان سیاسی و اجتماعی باید بخش هایی از 
قانون اساسی اصلاح شود، باید توجه داشت که این تغییر و یا اعلام عدم تغییر، 
نیاز به تصمیمی خاص از طرف گروهی خاص و مسئول دارد که بتواند مردم را 
که صاحبان اصلی این انقلاب عظیم هســتند قانع کند. هرچند نظر شخصی من 
این است که بیشتر، این احساس تغییر در بعضی از اصول قانون اساسی، بر اثر بی 
توجهی مجموعه حکمرانی و مسئولین ذیربط در دوره های مختلف به تحقق و 
نظارت و اجرای صحیح اصول قانون اساسی به وجود آمده است و این بی توجهی 
ضررهای آشکاری را بر بدنه نظام و مردم وارد کرده است، وگرنه کسی با قانون 
اساسی مشکل ندارد البته بعضی از این درخواست های تغییر می تواند به خاطر نبود 
یک ساختار مدیریتی یکپارچه و پویا در مدیریت اجرایی کشور باشد که هم اکنون 

مدیریت اجرایی به شکل جزیره ای و به قول معروف دولت در دولت است.

سخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها و نماینده البرز در مجلس 
با عنوان اینکه اجازه دخالت هیچ کشــور خارجی را در مســائل داخلی نمی 
دهیم، گفت: ای کاش ابتدای اتفاق مرگ مهســا امینــی، فرمانده انتظامی و یا 
مســئولان بابت این موضوع یک عذرخواهــی می کردند. علی حدادی اظهار 
داشت: مشکلات دو ماه گذشته، بحث حجاب نبود اما بهانه ای برای اغتشاش 
شد.ســخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در پاسخ به سوال ایلنا 
مبنی بر چرایی عدم تســلطش در قرائت گزارش دلایل فوت مرحومه مهســا 
امینی، گفت: در صحن مجلس ۳۰دقیقه گزارش بررسی کمیسیون که سند ملی 
در مورد مرگ مهسا امینی بود، قرائت کردم که شامل هزار و ۸۰۰ ثانیه است و 
شبکه های "اینترنشنال"، "بی بی سی" و "منوتو" از کل گزارش، حدود سی 
ثانیه که شــامل اصطلاحات تخصصی بود را که قبول دارم اشتباه شد، انتخاب 

و منتشر کرد.

غلامرضا نوری قزلجه، نماینده بســتان آباد در بــاب نامه ۲۲۷ نماینده 
مجلس به قوه قضاییه گفت: این نامه اساســا کار درســتی نبود و من هم آن را 
امضا نکرده بودم، چون این کار نه دلیل اجتماعی و نه پشتوانه حقوقی داشت! 
من فکر می کنم این کار به مذاق مســئولان قضایی هم خوش نیاید، چون به 
نوعی دخالت در کار قوه قضاییه است و تفکیک قوا را مخدوش می کند. ما در 
کشور قوانین مصوب و مشخصی داریم؛ قضات با استفاده از آن قوانین احکام 
را صادر می کنند. این تشخیص قاضی است و رییس قوه قضاییه هم دخالتی 
در ایــن کار نمــی کند که ما به آن تکلیف کنیم این کار را انجام بدهد یا ندهد! 
قاضی و قوه قضاییه مستقل هستند و بر اساس قوانین موجود شرایط را انتقال 
می دهد و حکمش را صادر می کند؛ به نظرم در این مورد ورود بلاوجه بود.

بســیاری از ســرمایه گذاران می آیند تا بتوانند بستر را برای کار و اشتغال 
فراهــم کنند، اما ما ایــن ها را ناامید و دلزده می کنیم و این ها فراری داده می 
شــوند، لذا همه این ها دست به دست هم داده و ما شاهد این شرایط هستیم.

سه شنبه 15 آذر 1401 ، 11 جمادی الاول 1444 ،6 دسامبر 2022، شماره 4101، صفحه


